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  Protokó  nr 20/2012 
z odbytej w dniu 29 marca 2012 roku o godz. 1400 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie  
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogóln  liczb  15 radnych  
w obradach udzia  wzi o 15 radnych, lista obecno ci stanowi za cznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecno ci stanowi cych za czniki nr 2 do protoko u 
3. Pracownicy Urz du Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzis aw Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zast pca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr in . Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn otworzy a 
XX Sesj  Rady. Nast pnie powita a radnych oraz zaproszonych go ci.  

Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a zebranych, i  w obradach uczestniczy 15 
radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwa .  
Ad. I pkt. 2. 

Przewodnicz cy Pani Stanis awa Chomyszyn zapozna a zebranych z porz dkiem 
obrad: 

I. Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyj cie porz dku obrad. 
3. Przyj cie protoko u XIX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodnicz cego o dzia aniach podejmowanych mi dzy Sesjami 
Rady Miejskiej.  

III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy mi dzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie.  

IV. Informacja o stanie bezpiecze stwa za 2011 rok 
 ochrony przeciwpo arowej i zagro  po arowych, 
 porz dku i bezpiecze stwa publicznego, 
 stanu sanitarnego na terenie miasta i gminy. 

V. Rozpatrzenie projektów uchwa  lub zaj cie stanowiska:  
1) w sprawie przyznawania stypendiów sportowych dla zawodników i trenerów 

zawodników, osi gaj cych wysokie wyniki we wspó zawodnictwie sportowym, 
2) w sprawie wykazu k pielisk na terenie Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2012, 
3) w sprawie uchwalenia programu opieki nad bezdomnymi zwierz tami oraz 

zapobiegania bezdomno ci zwierz t na terenie Miasta i Gminy Cieszanów w 2012 
roku, 

4) w sprawie wyra enia zgody na wyodr bnienie funduszu so eckiego w bud ecie 
Gminy na 2013 rok, 

5) w sprawie wprowadzenia zmian do bud etu na 2012 rok. 
VI. Interpelacje i zapytania radnych. 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zg oszone na poprzedniej sesji. 
VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zako czenie obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
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os zabra  radny Pan Zygmunt Lesiczka, który z  wniosek o wprowadzenie do 

porz dku obrad sesji projektu uchwa y w sprawie przyj cia stanowiska dotycz cego 
nieprzyznania Telewizji Trwam koncesji na nadawanie programu telewizyjnego technik  
cyfrow  naziemn . Mówca przedstawi  projekt uchwa y oraz uzasadni  wniosek.  

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn 
powiedzia a, e w dniu wczorajszym by y posiedzenia komisji i mo na by o zg osi  wniosek. 
Doda a, e nie jest przeciwnikiem TV Trwam, jednak uchwa  nale y sprawdzi  pod 
wzgl dem formalno - prawnym.  

os zabra  Pan Zdzis aw Zadworny, który powiedzia , e nikt nie podwa a sensu 
istnienia tej telewizji, ale istnieje pewna procedura i mo na uchwa  przysun , eby uzyska  
wiedz  na temat przyznawania koncesji telewizjom na nadawanie programu na tzw.: 
multipleksie cyfrowym. Mówca doda , e nale oby tak e podj  uchwa  popieraj  
protest Powiatu Lubaczowskiego przeciwko likwidacji Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w 
Lubaczowie oraz uchwa  popieraj  protest przeciwko likwidacji S du Rejonowego w 
Lubaczowie, jednak w dniu dzisiejszym do tematu nie jeste my przygotowani. 

Radny Pan Wojciech Bro  zwróci  uwag , e zosta  z ony wniosek i nale y go 
przeg osowa .  

Przewodnicz cy podda a zg oszony wniosek pod g osowanie i stwierdzi a, i  wniosek 
nie zosta  przyj ty, g osami: „za” 3 radnych, „przeciw” 11 radnych, „wstrzyma  si ” 1 radny. 

Nast pnie podda a porz dek obrad pod g osowanie w wyniku, którego stwierdzi a, i  
zosta  on przyj ty, g osami: „za” 14 radnych, „wstrzyma  si ” 0 radny, „przeciw” 0 radnych. 
W g osowaniu udzia  wzi o 14 radnych z sali obrad wyszed  radny Zygmunt Lesiczka. 

 
Ad. I pkt. 3. 
 

Przewodnicz cy Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a radnych, i  protokó  XIX 
Sesji, by  wy ony do wgl du w biurze Rady oraz przes any e-mailem do radnych. Kolejno 
zapyta a czy kto  wnosi uwagi do protoko u. 

os zabra  radny Pan Wojciech Bro , który powiedzia , e w protokole znajduj  si  
dy literowe, brakuje litery „a” i cz ci wyrazu.   

Przewodnicz cy przeprowadzi a g osowanie i stwierdzi a, i  protokó  z ostatniego 
posiedzenia Rady Miejskiej w Cieszanowie zosta  przyj ty, g osami 14 radnych „za”, 0 radny 
„wstrzyma  si ”, „przeciw” 0 radnych. W g osowaniu udzia  wzi o 14 radnych z sali obrad 
wyszed  radny Zygmunt Lesiczka. 

 
Ad. II. Informacja Przewodnicz cego o dzia aniach podejmowanych mi dzy Sesjami 
Rady Miejskiej. 
 

Przewodnicz cy Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a, zebranych o dzia aniach 
podejmowanych mi dzy sesjami – informacja stanowi za cznik nr 4 do protoko u. 
Przewodnicz ca odczyta a wniosek trzech radnych: Wojciecha Brozia, Edwarda Dziadu y 
oraz Zygmunta Lesiczki dotycz cy stwierdzenia niewa no ci uchwa  w sprawie zamiaru 
likwidacji Filialnej Szko y Podstawowej w Kowalówce, Niemstowie i Nowym Siole 
skierowany do Wojewody Podkarpackiego w Rzeszowie oraz drugi wniosek radnego 
Edwarda Dziadu y dotycz cy stwierdzenia niewa no ci uchwa  w sprawie zamiaru likwidacji 
Filialnej Szko y Podstawowej w Kowalówce, Niemstowie i Nowym Siole skierowany do 
Wojewody Podkarpackiego w Rzeszowie. 
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Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy mi dzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie. 
 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi za cznik nr 5 do protoko u. 
 

Ad. IV. Informacja o stanie bezpiecze stwa za 2011 rok 
 

 ochrony przeciwpo arowej i zagro  po arowych, 
 porz dku i bezpiecze stwa publicznego, 
 stanu sanitarnego na terenie miasta i gminy. 

 
Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie poinformowa a, e informacj  o stanie 
bezpiecze stwa za 2011 rok z yli: 

- Komendant Powiatowy Pa stwowej Stra y Po arnej w Lubaczowie m . bryg. mgr 
Ireneusz Trojnar, 

- Prezes Zarz du Oddzia u Miejsko – Gminnego Zwi zku OSP RP  w Cieszanowie mgr 
Edward Pokrywka, 

- Komendant Powiatowy Policji w Lubaczowie m . insp. mgr Janusz Mo , 
- Komendant Placówki Stra y Granicznej w Lubaczowie kpt. SG mgr Aleksander 

Kopek, 
- Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Lubaczowie mgr in . Stanis aw 

Ró ycki, 
- Powiatowy Lekarz Weterynarii w Lubaczowie lek. wet. Jerzy Mazurkiewicz, 
- Pa stwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Lubaczowie mgr Gra yna Tabaczek. 

Informacje stanowi  za cznik nr 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12 do protoko u.  
Przewodnicz cy Rady odnosz c si  do zapisu art. 25 a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorz dzie gminnym „Radny nie mo e bra  udzia u w g osowaniu w radzie ani w komisji, 
je eli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosi a o wnoszenie przez radnych wniosków o 
wykluczenie z g osowania.   

 
Ad. V. Rozpatrzenie projektów uchwa  lub zaj cie stanowiska: 
 
Zast pca Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  
projekt uchwa y: 
 

1) w sprawie przyznawania stypendiów sportowych dla zawodników i trenerów 
zawodników, osi gaj cych wysokie wyniki we wspó zawodnictwie sportowym, - 
za cznik nr 13 do protoko u – uchwa a nr XX/10/2012.  

 
Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn przedstawi a 

opini  o osi gni ciach i planach startów i rozgrywek zawodników/trenera proponowanych do 
stypendium – opinia stanowi za cznik nr 14 do protoko u.   

Kolejno Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a zebranych o autopoprawkach, które 
zosta y wniesione na posiedzeniu Komisji O wiaty Kultury i Sportu, które wynika y ze 
zmiany terminu wyp aty stypendium, gdy  wcze niej wyp ata stypendium by a od stycznia do 
czerwca, a zosta a zmieniona na wyp at  stypendium od kwietnia do listopada, zmianie uleg a 
tak e ogólna kwota stypendium dla poszczególnych osób, gdy  stypendium zosta o 
wyd one o dwa miesi ce.  

Projekt uchwa y na Komisji O wiaty Kultury i Sportu uzyska  pozytywn  opini . 
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os zabra  radny Pan Edward Dziadu a, który powiedzia , e b  g osowa  za przyj ciem 
powy szego projektu uchwa y jednak z pewnymi zastrze eniami: w uchwale bud etowej 
zosta a zabezpieczona kwota ok. 16 tys. z , a przyznanych zosta o mniej ok.  
12 tys. z  na stypendia. Mówca zaznaczy , e jest zwolennikiem podzielenia ca ej 
zabezpieczonej kwoty w uchwale bud etowej na stypendia sportowe.  
Kolejno w temacie g os zabra  radny Pan Wojciech Bro , który zawnioskowa , aby  
w nast pnym roku przyj  inn  form  przyznawania stypendium sportowego, eby Komisja 
Stypendialna okre la a wysoko  stypendium oraz typowa a osoby do stypendium 
sportowego, a Burmistrz zarz dzeniem przyznawa  stypendium sportowe.    

os  zabra  radny Pan  Piotr  Bielko,  który  na  podstawie  art.  25a  ustawy z  dnia  8  marca  
1990 roku o samorz dzie gminnym „Radny nie mo e bra  udzia u w g osowaniu w radzie ani 
w komisji, je eli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosi  o wy czenie z g osowania.  

Przewodnicz cy wyrazi a zgod  na wy czenie radnego Piotra Bielko z g osowania.  
Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn podda a wniesione autopoprawki do 

projektu uchwa y pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta y one przyj te g osami: „za” – 14 
radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny (g osowa o 14 radnych, radny Pan 
Piotr Bielko zosta  wy czony z g osowania).  

Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn podda a projekt uchwa y z 
autopoprawkami pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on przyj ty g osami: „za” – 12 
radnych, „przeciw” – 3 radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny (g osowa o 14 radnych, radny Pan 
Piotr Bielko zosta  wy czony z g osowania).  

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie og osi a 5 minut przerwy, o godz. 1520 
obrady wznowiono.  

 
Kolejno Zast pca Przewodnicz cego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczyta  projekt 
uchwa y: 
 

2) w sprawie wykazu k pielisk na terenie Miasta i Gminy Cieszanów na rok 2012, - 
za cznik nr 15 do protoko u – uchwa a nr XX/11/2012. 

 
os  zabra  Pan  Zdzis aw  Zadworny  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Cieszanów,  który  

powiedzia , i  powy szy projekt uchwa y jest obowi zkiem, który nak ada ustawa Prawo 
wodne, aby k pielisko na terenie gminy mog o dzia .   

Projekt uchwa y na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyska  pozytywn  
opini . 

Przewodnicz cy Rady podda a projekt uchwa y pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on 
przyj ty g osami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  

 
Zast pca Przewodnicz cego Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  kolejny projekt uchwa y: 
 

3) w  sprawie  uchwalenia  programu  opieki  nad  bezdomnymi  zwierz tami  oraz  
zapobiegania bezdomno ci zwierz t na terenie Miasta i Gminy Cieszanów w 2012 
roku, - za cznik nr 16 do protoko u – uchwa a nr XX/12/2012 

 
Pan Zdzis aw Zadworny zabieraj c g os powiedzia , e zmiany ustawy o ochronie 

zwierz t oraz ustawy o utrzymaniu czysto ci i porz dku w gminach wchodz ce w ycie z 
dniem 1 stycznia 2012  nak adaj  na Rad  Miejsk  obowi zek corocznego uchwalania 
programu opieki nad bezdomnymi zwierz tami. Mówca doda , e przy tej uchwale gmina 
powinna posiada  porozumienie ze schroniskiem na odbiór bezdomnych zwierz t, jednak 
adne schronisko nie chce podpisa  takiej umowy, dlatego w tre ci uchwa y jest ogólny zapis, 
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e zwierz ta b  oddawane do schronisk, bez wskazania konkretnego miejsca. Kolejno Pan 
Burmistrz poda  koszty oddania psa do schroniska, w miejscowo ci Orzechowce ko o 
Przemy la, aby odda  psa gmina musi kupi  kojec oraz zap aci  jednorazowo ok. 1 500 z  za 
pobyt psa. Ponadto zaznaczy , e w planie na realizacj  tego zadania zabezpieczona zosta a 
kwota 5 tys. z , jednak ta kwota mo e nie wystarczy  w tym roku. Mówca doda , e jest to 
powa na sprawa i nale oby si  zastanowi  i na terenie powiatu lubaczowskiego utworzy  
schronisko, gdy  powy szy temat dotyczy wszystkie gminy.  

os zabra  radny Pan Wojciech Bro , który odnosz c si  do zapisu § 2 ust.  5 „Gmina 
zapewnia pokrycie kosztów obserwacji zwierz cia w przypadku pok sania, je eli jego 

ciciel przedstawi za wiadczenie o dokonaniu szczepienia przeciw w ciekli nie. W 
przypadku braku takiego za wiadczenia koszt pokrywa w ciciel zwierz cia”, zapyta  kto 
zapewnia koszty je eli pies nie ma w ciciela. 

Odpowiadaj c Pan Burmistrz powiedzia , e gmina ponosi koszty je eli pies nie ma 
ciciela.  

Kolejno g os zabra  radny Pan Edward Dziadu a, który zapyta  kto aktualnie egzekwuje 
przepisy za niezaszczepienie zwierz cia. 

Pan Burmistrz odnosz c si  do pytania powiedzia , e aden organ bezpo rednio nie 
sprawuje takiej funkcji, jednak powinna to wykonywa  gmina oraz gmina powinna mie  
ewidencj  psów. 

Ponadto Pan Antoni Tabaczek Przewodnicz cy Rady Samorz dowej Cieszanowa zabra  
os w dyskusji i zaproponowa  wprowadzenie czipowania psów i kotów, które rozwi za oby 

problemy z bezpa skimi psami, doda , e koszt czipa to ok. 8 z . 
Projekt uchwa y na Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego uzyska  pozytywn  

opini . 
Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn podda a projekt uchwa y pod 

osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on przyj ty g osami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 
radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  

 
Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  kolejny projekt uchwa y: 
 

4) w sprawie wyra enia zgody na wyodr bnienie funduszu so eckiego w bud ecie 
Gminy na 2013 rok - za cznik nr 17 do protoko u – uchwa a nr XX/13/2012. 

 
os zabra  Pan Zdzis aw Zadworny, który powiedzia , e ustawa o funduszu so eckim 

(Dz. U. Nr 52, poz. 420 ze zm.) zobowi zuje do 30 marca ka dego roku Rad  Miejsk  do 
wyodr bnienia b  nie wyodr bnienia w bud ecie gminy rodków stanowi cych fundusz 
so ecki. Mówca doda , e warunkiem przyznania w danym roku bud etowym rodków z 
funduszu so eckiego jest z enie do Burmistrza wniosku uchwalonego przez zebranie 
wiejskie w terminie do 30 wrze nia celem uwzgl dnienia go w projekcie bud etu gminy na 
2013 rok. 

Projekt uchwa y na Komisji Bud etowej uzyska  pozytywn  opini . 
Przewodnicz cy podda a projekt uchwa y pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on 

przyj ty g osami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczyta  kolejny projekt uchwa y: 
 

5) w sprawie wprowadzenia zmian do bud etu na 2012 rok - za cznik nr 18 do 
protoko u – uchwa a nr XX/14/2012. 
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Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzis aw Zadworny przedstawi  projekt 
uchwa y w sprawie wprowadzenia zmian do bud etu na 2012 rok. Mówca zaznaczy , e 
zmiany w bud ecie na 2012 rok dotycz :  
1. Zwi kszenia o 450 000  dochodów bie cych bud etu w wyniku przyznania przez 

Wojewod  Podkarpackiego rodków w ramach Funduszu Solidarno ci Unii Europejskiej 
na realizacje zadania pn. Remont drogi gminnej w miejscowo ci Niemstów” – 380 000 z  
oraz dotacji na usuwanie skutków kl sk ywio owych maj cych miejsce w 2010 roku na 
zadanie pn. „Remont drogi „ko o cerkwi” w Dachnowie” w kwocie 70 000 z  

2. Zmniejszenia planu wydatków bie cych w wysoko ci 20 000 z  w ramach bie cego 
planu na utrzymania dróg gminnych (w tym remonty) o kwot  20 000 z , któr  przeznacza 
si  na realizacj  zadania pn. „Remont drogi „ko o cerkwi” w Dachnowie.  

3. Zwi kszenia planu wydatków bie cych o kwot  470 000 z , w tym m.in. na: 
a) realizacj  zadania pn. „Remont drogi gminnej w miejscowo ci Niemstów w 

wysoko ci 380 000 z , (100% finansowanie z Funduszu Solidarno ci Unii 
Europejskiej)  

b) realizacj  zadania pn. „Remont drogi „ko o cerkwi” w Dachnowie w wysoko ci 
90 000 z , z tego 70 000 z   dotacja z bud etu pa stwa i 20 000 z rodki w asne. 

Projekt uchwa y na Komisji Bud etowej uzyska  pozytywn  opini . 
Przewodnicz cy podda a projekt uchwa y pod g osowanie i stwierdzi a, i  zosta  on 

przyj ty g osami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzyma  si ” – 0 radny.  
 

Ad. VII.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a zebranych, i  do dnia dzisiejszego nie 
wp yn a adna interpelacja. 

os zabra  radny Pan Edward Dziadu a, który powiedzia , e g osowa  za przyj ciem 
protoko u z poprzedniej sesji, jednak zg asza uwagi, gdy  protokó  nie pokazuje polemiki 
radnego Edwarda Dziadu y z Wiceprzewodnicz cym Rady Fryderykiem Zaborniakiem, który 
stwierdzi , e radny Dziadu a chcia  zlikwidowa  szko  w Kowalówce i zlikwidowa  szko  
w Chotylubiu. Mówca zaznaczy , e do ko ca kadencji, któr  sprawowa  jako burmistrz 
szko a w Kowalówce by a o strukturze I-VI, a szko y w Chotylubiu w tym czasie nie 
zlikwidowano, jedynie zmniejszono stopie  organizacyjny tej szko y. Doda , e szko a w 
Chotylubiu zosta a zlikwidowana za czasów kadencji Rady, której radnym by  Pan Fryderyk 
Zaborniak. Ponadto zwracaj c si  do Pana Stanis awa Zar bskiego Prezesa Zak adu Obs ugi 
Gminy w Cieszanowie zapyta , jaka jest aktualna sytuacja w organizowaniu szkó  
niepublicznych oraz zwracaj c si  do Pana Wies awa Ciep ego Prezesa Zak adu Us ug 
Komunalnych zapyta , jaka jest aktualna sytuacja sporu s dowego z gmin  Lubaczów.  

os zabra  Pan Fryderyk Zaborniak Wiceprzewodnicz cy Rady Miejskiej w 
Cieszanowie, który  powiedzia , e przypomina sobie, e Pan Edward Dziadu a jako 
burmistrz chcia  zlikwidowa  klasy IV-VI Szko y Podstawowej w Kowalówce, a klasy IV-VI 
Szko y Podstawowej w Chotylubiu zlikwidowa  Pan Dziadu a.  

os zabra a Pani Stanis awa Chomyszyn, która powiedzia a, e zgodnie ze Statutem 
Miasta i Gminy Cieszanów protokó  powinien zawiera  streszczenie wyst pie  i dyskusji. 
Doda a, e zg oszone uwagi zostan  odnotowane. 

Kolejno g os zabra  Stanis aw Zar bski Prezes ZOG w Cieszanowie, który odpowiadaj c 
na pytanie radnego Edwarda Dziadu y powiedzia , e wniosek, który zosta  z ony do 
Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów jest w trakcie za atwiania, opinie od Stra y Po arnej 
oraz od Sanepidu dotycz ce tego wniosku ju  wp yn y i w przeci gu paru dni uzupe niony 
wniosek z ony zostanie do Burmistrza i procedura ze strony ZOG w Cieszanowie zostanie 
zako czona.  
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Nast pnie g os zabra  Prezes Wies aw Ciep y, który odnosz c si  do drugiego pytania 
radnego Edwarda Dziadu y dotycz cego sporu z gmin  Lubaczów powiedzia , e w tej chwili 
tocz  si  trzy g ówne post powania, pierwsze, które rozpocz o si  jeszcze dwa lata temu i 
gdzie jest drugi bieg y Pani Górecka b dzie rozprawa 16 kwietnia z jej udzia em i ta sprawa 

dzie kluczowa dla pozosta ych spraw, jedna z tych trzech spraw zosta a zawieszona do 
prawomocnego przyj cia tej pierwszej sprawy. Ponadto mówca odnosz c si  do ostatniego 
post powania powiedzia , e rozprawa odby a si  i zapad  wyrok pod nieobecno  
przedstawicieli ZUK Cieszanów, gdy  kancelaria, która reprezentuje ZUK Cieszanów nie 
odebra a zawiadomienia na rozpraw . Doda , i  kancelaria w tym momencie wyja nia 
dlaczego Spó ka nie zosta a poprawnie powiadomiona o rozprawie. W dyskusji dotycz cej 
sporu s dowego Zak adu Us ug Komunalnych w Cieszanowie z gmin  Lubaczów g os 
zabrali: Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Zdzis aw Zadworny, Prezes ZUK Cieszanów 
Wies aw Ciep y, radny Edward Dziadu a, radny Wojciech Bro .   
 
Ad. VIII. Odpowiedzi na interpelacje zg oszone na poprzednich sesjach. 
 
Przewodnicz cy Rady Pani Stanis awa Chomyszyn przesz a do kolejnego punktu.  
 
Ad. IX. Wolne wnioski i informacje. 
 

Pani Stanis awa Chomyszyn poinformowa a, i  w najbli szym czasie prawdopodobnie 
odb dzie si  nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej w Cieszanowie mi dzy innymi w sprawie 
uchwa y w sprawie przyj cia stanowiska dotycz cego nieprzyznania Telewizji Trwam 
koncesji na nadawanie programu telewizyjnego technik  cyfrow  naziemn  oraz w sprawie 
apelu w sprawie odst pienia od likwidacji S du w Lubaczowie jak równie  likwidacji 
Sanepidu w Lubaczowie. Ponadto Przewodnicz cy Rady przypomnia a o obowi zku 
sk adania o wiadcze  maj tkowych do dnia 30 kwietnia br.  

os zabra  radny Pan Zygmunt Lesiczka, który powiedzia , e wniosek, który z  o 
wprowadzenie do porz dku obrad uchwa y w sprawie przyj cia stanowiska dotycz cego 
nieprzyznania Telewizji Trwam koncesji na nadawanie programu telewizyjnego technik  
cyfrow  naziemn  nie jest odosobnionym przypadkiem, gdy  cz sto jest, e zostaj  
wprowadzane projekty uchwa  na godzin  lub dwie przed sesj .  

Odpowiadaj c Pan Zdzis aw Zadworny powiedzia , e wniosek zg oszony przez radnego 
mo na by o zg osi  na wczorajszej Komisji, a wprowadzane projekty uchwa  przez 
Burmistrza wynikaj  z pism jakie otrzymujemy z zewn trz b  s  to uzupe nienia wcze niej 

onych wniosków. Kontynuuj c mówca powiedzia , i  nale y sprawdzi  powód 
nieprzyznania Telewizji Trwam koncesji na nadawanie programu telewizyjnego technik  
cyfrow  naziemn . Ponadto powiedzia , i  nale y tak e zastanowi  si  nad przyj ciem uchwa  
w sprawie apelu w sprawie odst pienia od likwidacji S du w Lubaczowie oraz Sanepidu w 
Lubaczowie. 

os zabra  Pan Antoni Tabaczek Przewodnicz cy Rady Samorz dowej Cieszanowa, 
który poruszy  temat ogrodzenia cmentarza w Cieszanowie. 

Odpowiadaj c Pan Burmistrz powiedzia , i  trwaj  negocjacje w sprawie wykupu dzia ek 
przy cmentarzu i je eli negocjacje nie dojd  do skutku, ogrodzony zostanie tylko teren, 
którego w cicielem jest gmina Cieszanów. 

Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanis awa Chomyszyn z a 
wszystkim zebranym zdrowych i weso ych wi t Wielkanocnych.  
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Ad. X. Zako czenie obrad XX Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porz dku obrad Przewodnicz cy Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani 
Stanis awa Chomyszyn zamkn a posiedzenie o godz. 1645. 
 
 
Protoko owa a: Barbara Szymanowska 


